



# 质量管理体系认证证书

证书编号：81622Q0012R0S

兹证明

## 深圳市美高途科技有限公司东莞分公司

统一社会信用代码：91441900MAA4JR5E26

注册地址：广东省东莞市长安镇太安路 1438 号 1 号楼 901 室 邮编：523873

经营地址：广东省东莞市长安镇太安路 1438 号 1 号楼 901 室 邮编：523873

经审核认定：质量管理体系符合：

GB/T19001- 2016 idt IS09001:2015

标准使用条款的要求

该体系认证所覆盖的范围：

家用护理美容仪的制造（有 3 C 要求的除外）

初次获证日期：2022 年 12 月 12 日

证书有效日期：2025 年 12 月 11 日



总经理

### 中诺联（北京）认证有限公司

地址：北京市通州区观音庵北街3号院1号楼16层2单元1610

邮箱：znl@zhongnuolian.com 电话：010-57110533

本证书的效力可在中国国家认证认可监督管理委员会网站www.cnea.gov.cn

及本机构网站www.zhongnuolian.com查询；

请于证书截止日期前按规定进行监审审核及换证，本证书与监督保持证书一起使用，方可有效。



# Certification of Registration

Registration Number: 81622Q0012R0S

ZNL (Beijing) Certification Co., Ltd. hereby grants to:

## Shenzhen Margotan Tech Co., Ltd. Dong guan Branch

Uniform Social Credit Code: 91441900MAA4JR5E26

Registered Add.: Room 901, Building #1, 1438 Tai'an Road, Chang'an Town, Dongguan, Guangdong Province  
Zip Code: 523873

Production/Business Add.: Room 901, Building #1, 1438 Tai'an Road, Chang'an Town, Dongguan, Guangdong Province  
Zip Code: 523873

After evaluation, the quality management system of the above organization is found to be in accordance with :

**GB/T19001- 2016 idt ISO9001:2015**

The coverage is as follows

Production of Home use beauty device and tool (except for 3C requirements)

Certificate Issue Date: December 12, 2022

Date of Initial Registration: December 11, 2025



General manager

**ZNL (BEIJING) CERTIFICATION CO., LTD.**

Address: Unit 1610, 16th Floor, Building 1, No. 3 Guanyin'an North Street, Tongzhou District, Beijing

The validity of this certificate can be found on the website of CNCA [www.cnca.gov.cn](http://www.cnca.gov.cn)

And our website [www.zhongnuolian.com](http://www.zhongnuolian.com) for inquiries;

Please conduct supervisory audit and renewal as required before the expiration date of the certificate to maintain the validity of the certificate.